
 

Protokoll vid  första ledarmötet Bergdalen IK Bandy 

Plats: Bergdalens IKs klubblokal 

Datum 2012-12-17  

Närvarande: Anders Demker, Klas Ström, Mikael Bergman, Henrik Johansson, Christian Ewertsson, 

Stefan Jakobsson (Bergdalens kansli) 

 

 

§ 1 Mötet s öppnade 

Initiativtagare Klas Ström hälsade alla välkomna och lät alla presentera sig själva eftersom många inte 

kände varandra.   

Stefan presenterade sig. Han arbetar på kansliet och är duktig på att designa loggor och utskick med 

mera. Detta är sådant som han bl a kan hjälpa oss med. 

 

§2 Val av Sekreterare  

Mötet valde Henrik Johansson till sekreterare. 

 

§3 Rapporter 

Stefan berättade att en Ragnar Brännmar har gått bort och testamenterat en summa pengar till 

Bergdalen IK bandy. Ingen av oss på bandysektionen kände till denna person eller hur han hade haft 

anknytning till Bergdalen Bandy, men han ha sannolikt spelat bandy i denna klubb tidigare. 

Medlemmarna på mötet kände stor tacksamhet för att han tänkte på oss i bandysektionen. 

 

Klas rapporterade att han deltog i ett utvecklingsmöte för Västergötlands ungdomsbandy i Lidköping 

den 3 december. Tyvärr så går ungdomsverksamheten ner i Västergötland. Det verkar som att det 

bara är Villa och Bergdalen som ökar sin ungdomsverksamhet. Nästa träff med Västergötlands 

bandyförbund kommer ske i januari i Lidköping. 

 

§ 4 Kansliet informerar 

Alla former av möten, exempelvis när Micke möter Anders och Stefan på kansliet så kan det räknas 

som ett möte som ska registreras. Sisu ger bidrag för detta. Stefan vill att en person i styrelsen ska 

vara SISU-ansvarig. 45 minuter är en sisutimme.  

Träningstiderna får man lokstöd för. Det får man för barn och ungdomar mellan 4-19 år. 

Vi skulle kunna ha en deltagarlista i förrådet i ishallen. De ledare som är på plats kan då ta närvaro. 

 

§ 5 Ekonomi 

Ledar- och barnoverallerna med tryck, har subventionerats av sektionen. Reklam på overallerna har 

köpts av Christian Ewertssons färgaffär Nordsjö och Noas Williamssons föräldrars företag Joy of 

Plenty. Ett stort tack till dem båda.  

 



Pengarna från idrottslyftet är på gång.  

 

 

§ 6 Marknadsföring och rekrytering 

Klas har talat om Bandy på ett Rotarymöte. Klas menar att vi ska satsa på hållbara affärsförbindelser. 

Om vi hittar organisationer som vill sponsra oss så kan vi komma och hålla föredrag. 

 

I framtiden när vi får en egen konstfrusen bandyplan så kommer vi kunna ordna dagar för föräldrar 

och barn, då de får låna skridskor och utrustning av oss och vi bjuder på korv och dryck. 

 

Samarbeta med skolor är viktigt. Vi har blivit tillfrågade om vi vill vara med och mer isitid bör därför 

ordnas.  

 

När Klas vara på Rotary och höll föredrag, fick han kontakt med en fotograf. Han erbjöd sig att ställa 

upp gratis och ta några snygga bilder på vår verksamhet. Klas har dessutom kontakt med en Art 

director och till våren skulle vi kunna ta fram en tidlös broschyr.  

 

Skolprojekt 

Någon skulle kunna ta ledigt någon vecka framöver för att arbetar i ett marknadsföringsprojekt mot 

skolorna. Då skulle man kunna ringa skolor och träffa idrottslärare. Då ska vi ha en broschyr och en 

film om vår verksamhet att visa upp. 

 

Mål 

Alla kan tänka till om vad vårt mål och filosofi ska vara 

Förhoppningen är: 

- att vi om två år har två istider och totalt 40 barn.  

- 2014 bör en bandyplan finnas 

- om fem år kan bandybanan skötas av klubben där bandysektionen har 200 medlemmar 

- att ordna skolmästerskap 

- företagsarrangemang 

 

Ungdomsrådet i kommunen hade nyligen uttalat sig negativt om en bandybana. Klas har svarat dem. 

Vi bör skapa opinion i frågan.  

 

Rekrytering 

Frågan är hur vi får fler ungdomar att träna. Vad finns det för reklamvägar? 

 

Det som är bra med bandy är att det är billigt. Det skulle vi kunna marknadsföra. 

Billig medlemsavgift.  

Billigt att hyra utrustning 

Ska vi bli ännu billigare är frågan? 



 

Christian förslog att på våra affischer bör det stå att vi står för utrustning. För att sätt upp våra 

affischer på skolorna så bör vi maila rektorerna och fråga om vi får sätta upp affischerna. Stefan 

kommer att lägga till två texter på affischerna. 

 

Stefan anser att vi ska satsa på att marknadsföra bandyn mot de ungdomar som redan finns i klubben 

och de elever som går på Engelbrektsskolan. Man har haft ett P6 gäng i Bergdalen med 48 st barn.  

 

Några av oss bör gå till en av deras träningar och berätta om bandyn. Vi bör skriva ett infoblad att vi 

kommer och har en föräldrainformation för dem. Stefan kan ordna deras adresser så att vi kan göra 

ett utskick till dem för att sedan träffa dem i början på det nya året 

 

 

§ 7 Kommande verksamhet 

En bandyresa håller på att planeras till Lidköping för att träna och gå på match i Elitserien. Förslaget 

för datum är den 6/1. Henrik kollar upp när allmänhetens åkning är i Lidköping samt vilken tid Villas 

match börjar. 

 

Julen 

Ordna julfika till föräldrar på sista träningen den 22:a december. 

Alla ledare ta med tomteluvor. 

 

Vi tar ett uppehåll på träningen den 28 december, då Klas bortrest. Ett julmail skall skickas ut. 

 

Miniläger 

Christian förslog att genomför ett miniläger för ungdomarna. Vi skulle låna klubbstugan i början på 

april i samband meds sista träningen. Så kan vi sova över här. Detta ansågs som en bra idé som vi får 

arbeta vidare med tillsammans. 

 

Ett förslag är att vi ordnar ett föräldramöte för de föräldrar som har barn i verksamheten, för att f å 

ut mer information till dem. 

 

Vi kommer be alla föräldrar i slutet på denna träningssäsong föräldrar fylla i sina adresser på 

medhavda kuvert så att de kan får ett personligt brev när träningen börjar inför kommande säsong. 

 

 

 

§ 8 Hemsidan 

Anders och Stefan sköter om Bergsdalens hemsida och än så länge får vi maila dem information som 

vi vill ha med på vår sida. Så småningom kan vi få ett eget login så att vi kan sköta det själva.  

 



Nästa möte  

Nästa möte kommer vi ha i januari då en representant från SISU kommer och berättar . 

 

Avslutning 

Klas tackade alla för visat intresse och vi avslutade med ses om i lokalerna  

 

 

 

__________________________  ___________________________ 

Klas Ström    Henrik Johansson 

Mötesordförande   Mötessekretare 

 

 


